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25 بازیکن فراخوانده شدند
اردوی آماده سازی تیم ملی فوتسال زیر 19سال 

برگزار می شود
لیست اسامی بازیکنان دعوت 
شده به اردوی تیم ملی فوتسال 
زیر 19سال اعلام شد. به گزارش 
گــروه ورزشــی مردم ســالاری، 
ملی  تیــم  آماده ســازی  اردوی 
فوتسال زیر 19سال آقایان از 29 
دی تــا 4 بهمن ماه در مرکز ملی 
فوتبال ایران برگزار خواهد شد. به 
این منظور اسامی بازیکنان دعوت شده به این اردو از سوی علی صانعی به شرح 

زیر اعلام شد:
میلاد براهوئی، اسماعیل مهماندوست )قم(

محمد نصیری، امیر حسین صبوحی، رضا بابانظری، مجتبی کامران، علی عبد 
معبود )مرکزی(

امیر حسین امین جعفری، میلاد رجب زاده )چهارمحال و بختیاری(
محمد حسین بازیار، علی جوذری، امیر حسین دهقانی، علی اسپید )هرمزگان(

امیر رحیم زاده )تهران(
امیر حسین تقوی )البرز(

عادل سروری )خراسان رضوی(
امیر مرادی )آذربایجان غربی(

امیر حمزه صدیق زاده )آذربایجان شرقی(
آرتا رضایی، سوران بالکانه )کردستان(

محمد مهدی اسماعیل پور )قزوین(
مهدی دودانگه، عرفان محمد پور )اصفهان(

محراب پور جعفر )گیلان(
امیر محمد حسن نژاد )اردبیل(

زاهدی: زوریا اعلام کرده به تیم ملی فوتبال 
دعوت شدم

در  ایرانی شــاغل  بازیکن 
تایید  با  اوکراین  لیگ فوتبال 
مکاتبه فدراسیون فوتبال ایران 
و باشگاه زوریا برای حضورش 
در تیم ملی گفت: این صبحت 
مطرح شــده و منتظر اعلام 
فهرســت تیم ملــی فوتبال 
ایران هســتیم. به گزارش ایرنا،  شهاب زاهدی افزود: باشگاه زوریا اعلام کرد که 
فدراسیون فوتبال ایران با آنها ارتباط گرفته و قرار است برای حضور در تیم ملی 

ایران به تهران بیایم.
البته منتظر اعلام فهرســت تیم ملی هستم و امیدوارم بتوانم برای تیم ملی 
کشورم عملکرد خوبی داشته باشم. وی در خصوص شرایط خود در لیگ اوکراین 
و وضعیت تیمش ادامه داد: همه چیز طبق روال است و تیم خوبی داریم. برخی 
از بازیکنان ما از جمله الهیــار صیادمنش به دلیل اتمام قرارداد از تیم ما جدا و 
چند بازیکن جدید هم به ترکیب تیم اضافه شــده اند. هدف ما قرار گرفتن در 
بین سه تیم برتر لیگ اوکراین است تا بتوانیم سهمیه اروپا را بگیریم و باید دید 
روزهای آینده چگونه ســپری مي شود. بازیکن اسبق پرسپولیس گفت: در ایران 
آنطور که مي خواســتم شــرایط پیش نرفت و برای همین فوتبالم را در خارج از 

کشور دنبال کردم.
البته خدا را شــاکرم که مسیر خوبی را در سرراه من قرار داد و من از شرایط 
راضی هستم. زاهدی در مورد این که آیا احتمال دارد از زوریا جدا شود یا خیر، 
تاکید کرد: من قبلا تجربه جدا شــدن در نیم فصل را داشته ام و مي دانم که در 
چنین فضایی هماهنگی بازیکن با تیم جدید خیلی سخت است، در زوریا هستم 

و تمریناتم را دنبال مي کنم. 
وی در مورد شــرایط زوریا یادآور شد: به دلیل ســرمای شدید اوکراین روز 
گذشــته راهی ترکیه شدیم و الان در این کشور مستقر شده ایم. قرار است یک 
ماه در آنتالیا بمانیم و هر روز 2 جلسه تمرین مي کنیم که در برخی از روزها این 

جلسات به ۳ برنامه تمرینی هم افزایش مي یابد.  

زور آکادمی صنعت نفت به خیبر نرسید
تیم فوتبال خیبر خرم آباد 
با برتــری پر گل برابر صنعت 
نفت آبادان راهی مرحله یک 
چهــارم نهایی جــام حذفی 
فوتبال ایران شد.  به گزارش 
ایســنا، در نخســتین دیدار 
مرحله یک هشتم نهایی جام 
حذفی فوتبال ایران، دو تیم خیبر خرم آباد و صنعت نفت آبادان از ساعت 14 در 
لرستان به مصافه هم رفتند که شاگردان عبدالله ویسی در خیبر موفق شدند با 
نتیجه ۵ بر یک حریف خود را شکســت دهند و به جمع ۸ تیم برتر جام حذفی 

صعود کنند.
در این دیدار، مهرداد قنبری از روی نقطه پنالتی  در دقیقه 2۸، حمید طاهری 
در دقیقه ۵۰، امیررضا احمدی در دقیقه ۷۳، میلاد غریبی در دقیقه ۸4 و فرزاد 
محمــدی در دقیقه ۳+9۰ برای خیبر گلزنی کردند و یزدان کبیری نیا در دقیقه 
4۰ تک گل صنعت نفت را به ثمر رساند. تیم فوتبال صنعت نفت آبادان به دلیل 
مشکلات مالی به لرستان سفر نکرد و علیرضا منصوریان تصمیم گرفت بازیکنان 

تیم امید خود را راهی دیدار با خیبر کند.

نخستین جشنواره ووشو برگزار مي شود  
نخستین جشــنواره ملی ووشو 14 
تا 1۷ اســفند در تهران برگزار می شود.  
به نقل از فدراســیون ووشــو، نخستین 
جشنواره ملی ووشو با رویکرد توسعه و 
ســلامت 14 تا 1۷ اسفند امسال در 2 
بخش مردان و زنان برگزار خواهد شــد. 
این مســابقات در بخــش تالو یا همان 
اجرای فرم به صورت انفرادی و در رده های سنی کودکان، نوجوانان، بزرگسالان 
و پیشکســوتان برگزار خواهد شد و شرکت برای عموم علاقمندان به ووشو آزاد 

است. نام نویسی در این مسابقات از 1۶ بهمن تا چهار اسفند انجام می شود.

شوک بزرگ به جام حذفی
سپاهان برابر آلومینیوم باخت و حذف شد

تیم فوتبال آلومینیوم موفق شــد با 
پیروزی در ضربات پنالتی برابر سپاهان 
به مرحله یک چهارم نهایی جام حذفی 
راه یابــد.  به گزارش خبرنــگار مهر، از 
مرحله یک هشــتم نهایی جام حذفی 
فوتبال کشور دو تیم سپاهان و آلومینیوم 
از ســاعت 14 دیروز در ورزشــگاه امام 
خمینی اراک به مصاف هم رفتند که تکلیف این بازی را ضربات پنالتی مشخص 

کرد و این تیم آلومینیوم بود که در ضیافت پنالتی ها 4 بر ۳ به پیروزی رسید. 
9۰ دقیقه این بازی با نتیجه یک - یک مساوی به پایان رسید تا دو تیم برگزار 

کننده ۳۰ دقیقه وقت های اضافه باشند.
در این بازی ابتدا سپاهان در دقیقه 2 با گلی که فرشاد احمدزاده به ثمر رساند 
از میزبان خود پیش افتاد و سپس میلاد فخرالدینی در دقیقه ۳۷ این گل را پاسخ 
داد تا با همین نتیجه نیمه اول و 9۰ دقیقه معمول بازی به پایان برسد و دو تیم 

بازی را در وقت های اضافه دنبال کنند.
تلاش دو تیم در ۳۰ دقیقه اضافه هم ثمری نداشــت تا بازی در پایان 12۰ 
دقیقه با همان نتیجه یک - یک به پایان برسد و ضربات پنالتی تکلیف تیم پیروز 

را مشخص کند.
در ضربات پنالتی تیم آلومینیوم موفق شــد با نتیجه ۳ بر 2 و در مجموع با 
نتیجه 4 بر ۳ به پیروزی برســد و به مرحله بعدی رقابتهای فوتبال جام حذفی 

صعود کند.

اخبار کوتاه

دپارتمان حقوقی فدراســیون فوتبال درباره اظهارات 
غیرقانونــی و خلاف واقع شــرکت توســعه بازرگانی برنا 
توضیحاتی ارائه کرد. به گزارش گروه ورزشی مردم سالاری 
، محمــد بابــازاده درویش، رئیس دپارتمــان حقوقی در 
این باره گفت: همانطور که سلیمانی، خزانه دار فدراسیون 
فوتبال در حاشــیه آخرین جلسه هیات رئیسه فدراسیون 
به سوالات خبرنگاران پاسخ داد، فدراسیون فوتبال هرگز 
درخواست مالی و غیرمالی از شرکت آلمانی DHF جهت 
پرداخت صورتحســاب اقامت رئیس فدراسیون و اسپانسر 
هواپیمایی فدراسیون نداشته است. ضمن اینکه فدراسیون 
فوتبال هیچ گونه بدهی یا مراودات مالی با آن شــرکت و 
شــرکت توســعه بازرگانی برنا به مدیرعاملی آقای پژمان 

حکمی نداشته و ندارد.
وی ادامه داد: بر این اســاس، به منظور روشــن شدن 
و شــفافیت موضوع اعلام می شــود کل هزینه های اقامت 
رئیس فدراسیون و اسپانسر هواپیمایی فدراسیون در سفر 
به کشور لیتوانی مبلغ 222۰ یورو بوده است که تمام آن 
مبلغ توســط امور مالی فدراسیون فوتبال پرداخت شده و 

کلیه صورتحســابها و اصول مدارک هزینه های انجام شده 
نیز نزد امور مالی موجود اســت. بابــا زاده درویش افزود: 
پس از انتشار نامه سراسر کذب مدیرعامل شرکت توسعه 
بازرگانی برنا در رسانه ها و شبکه های اجتماعی، شخصا به 
آقای پژمان حکمی مدیرعامل شرکت توسعه بازرگانی برنا 
مراجعه کردم و خواهان ارائه اســناد و مدارک و یا تکذیب 
آن ادعای سراســر کذب و غیرقانونی توسط ایشان شدم. 
اما متاسفانه مدیرعامل آن شرکت، به جای اصلاح عملکرد 
سراســر غیرقانونــی، غیراخلاقی و کذب خــود، اقدام به 
مصاحبه با بخش خبری بیست و سی سازمان صدا و سیما 
کــرد و با تکرار اقدام مجرمانه و عامدانه خود، خســارات 
معنوی و حیثیتی جبران ناپذیری را به فدراسیون فوتبال 
وارد کرد.وی در پایان گفت: علیرغم عدم تمایل فدراسیون 
به اقدام قضایی، با توجه به اصرار مدیرعامل شرکت توسعه 
بازرگانــی برنا بر اظهارات غیرقانونی و خلاف واقع، ناگزیر 
بــه اقامه دعوا کیفری علیه آقای پژمان حکمی مدیرعامل 
و نیز شخصیت حقوقی آن شرکت نزد دادسرای عمومی و 

انقلاب تهران شدیم.

مصاف ذوب آهن و پرســپولیس در مرحله یک هشــتم 
نهایی رقابت های جام حذفی با پیروزی ۳ بر صفر شاگردان 

گل محمدی به پایان رسید. 
به گزارش ایســنا، در جریان مرحله یک هشــتم نهایی 
رقابت های جام حذفی، دو تیم ذوب آهن و پرســپولیس به 
مصاف هم رفتند که این بازی در پایان با پیروزی ۳ بر صفر 

سرخ پوشان پایتخت به پایان رسید.
گل های این بازی را وحید امیری در دقیقه ۳۵، و مهدی 

عبدی در دقایق ۶۷ و ۷۶ به ثمر رساندند.
با این نتیجه پرسپولیس موفق شد به مرحله یک چهارم 

نهایی رقابت های لیگ برتر صعود کند.
نیمه اول

 در چارچوب مرحله یک هشــتم نهایی رقابت های لیگ 
برتر دو تیم ذوب آهن و پرسپولیس به مصاف هم رفتند که 
نیمه اول این بازی با پیروزی یک گله شاگردان گل محمدی 

پایان یافت.
بازی در نیمه اول در میانه میدان در جریان بود و دو تیم 
سعی داشتند با موقعیت های نصفه و نیمه به محوطه جریمه 

یکدیگر نزدیک شوند.
موقعیــت اول این بازی در دقیقــه 11 رخ داد و مهدی 

عبدی با نفــوذ به نیمه زمین ذوب آهن از پشــت محوطه 
جریمه، شــوتی روانه دروازه حریف کرد کــه با اختلاف از 
بالای دروازه به بیرون رفت. در دقیقه 1۵ بازی، سعید آقایی 
با ســانتر به روی دروازه ذوب آهن، مهدی عبدی را صاحب 
موقعیت کرد اما ضربه ســر او با اختلافی کم از بالای دروازه 

به بیرون رفت.
بازی در ادامه با پاســکاری های متوالی دو تیم در جریان 
بود و شاگردان گل محمدی و تارتار سعی داشتند با کارهای 

ترکیبی راهی به دروازه یکدیگر پیدا کنند.
سرخ پوشــان در اواخر نیمــه اول بازی تــوپ و میدان 
بیش تری در اختیار داشتند اما حفظ توپ این تیم نتوانست 

سرخ ها را به گل برساند.
سیامک نعمتی در دقیقه ۳1 این مسابقه، شوتی از پشت 
محوطه جریمه، روانه دروازه ذوب آهن کرد که این ضربه را 

فرعباسی توانست مهار کند.
دقیقــه ۳۵ بــازی، قفــل دروازه ذوب آهن باز شــد و 
وحیدامیری در شــلوغی نیمه زمین ذوب آهن، توانســت 
صاحب موقعیت شــود و با شــوتی دقیق از گوشه محوطه 

جریمه، دروازه ذوب آهن را باز کند.
ذوب آهن تا پایان نیمه اول نتوانست کاری از پیش ببرد 
و تلاش ســرخ ها برای زدن گل بیش تر به نتیجه نرسید تا 
این بازی در پایان نیمه اول با برتری یک گله سرخ پوشــان 

به پایان برسد.
نیمه دوم

بازی در ابتدای نیمه دوم شکل درگیرانه ای به خود پیدا 
کرد و ذوب آهن سعی داشت در ابتدای نیمه دوم با هجوم به 

نیمه زمین پرسپولیس، گل مساوی بازی را به ثمر برساند.
سرخ پوشان پایتخت نیز سعی داشتند تا گل زده خود در 

نیمه اول دفاع کنند و مقداری عقب کشــیدند. در این بین 
تاکتیک  سرخ ها بیش تر روی توپ های هوایی می چرخید و 
ذوب آهن سعی داشت روی زمین به نیمه زمین پرسپولیس 
نزدیک شود. پرسپولیس در دقیقه ۶۷ بازی موفق شد به گل 
دوم دســت پیدا کند. احسان پهلوان با سانتر از سمت چپ 
دروازه، مهدی عبدی را صاحب موقعیت کرد و این بازیکن با 

ضربه سر، موفق شد گل دوم سرخ پوشان را به ثمر برساند.
ذوب آهن پس از گل دوم شــرایط خوبی نداشــت و در 
میانه میدان، به هم  ریخته عمل کرد. در این میان بازیکنان 

پرسپولیس نبض بازی را در اختیار داشتند.
در دقیقه ۷۶، پرسپولیس گل سوم بازی را به ثمر رساند. 
ســیامک نعمتی روی نفوذ به محوطه جریمه ذوب آهن، بار 
دیگر مهدی عبدی را صاحب موقعیت کرد و عبدی نیز با یک 
شــوت دقیق، دروازه شاگردان تارتار را برای بار دوم باز کرد. 
پرسپولیس تا پایان نیمه دوم توانست بر بازی تسلط داشته 
باشد و بازی خود را مقابل ذوب آهن دیکته کند و در نهایت 
شاگردان گل محمدی با ۳ گل موفق شدند شاگردان تارتار 
را شکســت دهند و به یک چهارم نهایی جام حذفی صعود 
کنند. ترکیب پرسپولیس: حامد لک، سید جلال حسینی، 
فرشاد فرجی )دقیقه ۶۸- وحدت هنانوف(، سیامک نعمتی، 
سعید آقایی، کمال کامیابی نیا، میلاد سرلک، مهدی ترابی 
)دقیقه ۸4- محمد عمری(، احسان پهلوان، وحید امیری و 

مهدی عبدی )دقیقه ۷۸- منوچهر صفروف(
ترکیب ذوب آهن: حبیب  فرعباسی، امیرحسین صدقی 
)دقیقه 4۶- امیر شــبانی(، محمد قریشــی، پویا پورعلی، 
محمد ســلطانی مهر، مســعود ابراهیم زاده، رضا خالقی فر، 
 میــلاد جهانی، آرمان قاســمی، ســجاد دانایــی و محمد 

خدابنده لو

پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس می گوید 
کار مدیرعامل جدید این باشــگاه با حذف از 

آسیا سخت تر شده است. 
علی پروین، پیشکسوت باشگاه پرسپولیس 
در گفت وگو با ایسنا در خصوص مدییرت رضا 
درویش در پرسپولیس گفت: ما از هر کسی که 
مدیرعامل پرسپولیس شود، حمایت می کنیم. 
مخصوص رضا درویش که رفیق 4۰ ســاله ما 
بوده است. او قبلا هم مدیرعامل بوده و ۳ سال 

هم سابقه مدیرعاملی در سایپا را دارد. برای ما 
موفقیت و برد پرسپولیس مهم است زیرا با برد 
تیم، ما عشق می کنیم و با مساوی هم ناراحت 
می شــویم،؛ باخت هم که یکی بیش تر نداشته 
اســت. در کل امیدوارم درویش موفق باشد و 

همه از او حمایت می کنند.
او درباره سختی کار درویش در پرسپولیس 
تصریح کرد: نمی دانم چه اتفاقاتی افتاده اما کار 
او سخت اســت و مخصوصا با این شوکی که 

با حذف از آســیا به باشگاه آمده، کار سخت تر 
هم شده است زیرا دلخوشی همه بازیکنان این 
بود که در لیگ قهرمانان آســیا بازی کنند اما 
متاســفانه این اتفاق رخ نداد. نمی توان گفت 
تقصیر چه کسی هست و چه کسی نیست! به 
هــر حال این اتفاق افتاده و از حالا باید به فکر 

سال بعد باشند که این اتفاق تکرار نشود.
پروین در پاســخ به این ســوال که آیا فکر 
می کنید این مشــکلات حل شــوند؟ توضیح 
داد: افتخــار لیگ قهرمانان آســیا این دو تیم 
هســتند که این حجم از هــوادار را هم دارند. 
این مشــکلات مدیران اســت و امیدوارم حل 
شــود. اگر از الآن کار را شروع کنند، به دنبال 
پرداخت بدهی ها باشــند و دولت هم حمایت 
کند، فکر می کنم برای سال بعد بتوانیم مجوز 
حرفه ای گری را کســب کنیم. این پیشکسوت 
باشگاه پرســپولیس درباره این که مقصر این 
تفاقات چه کسی است؟ عنوان کرد: نمی توانید 
بگویید که چه کسی مقصر است. وقتی در سال 

۵ هیات مدیره عوض می شوند و 2 مدیرعامل 
می آیند، شما نمی توانی مشخص کنی، مقصر 
چه کســی است. این یک شوک به تیم بوده و 
باید به فکر سال بعد باشند. همین الان هم که 
دو تیم با روحیه بازی می کنند، شاهکار است. 
خیلی سخت است که مفت بازی های آسیایی 

را از دست دهیم.
او درباره ناراحتی هواداران گفت: ما هم جزو 
هواداران هســتیم و ناراحتیــم. مردم باید هم 
ناراحت باشــند. دلخوشی مردم همین فوتبال 
اســت و اگر آن را از آن ها بگیری، دلشــان به 
چه چیزی خوش باشد؟ تمام دلخوشی مردم، 
همین فوتبال است. من بعد از بازی پرسپولیس 
یا حتی اســتقلال، هر جا که می روم، اگر برده 
باشــند، هواداران شان شــنگول هستند و اگر 
مساوی کرده باشــند، ناراحت هستند؛ باخت 

هم که ندارند.
پروین درباره پیشــنهاد یا راه حل مشکلات 
باشــگاه پرســپولیس گفــت: من  مدیریتی 

نمی توانم دیگر قدمی در فوتبال بردارم و کاری 
کنم زیرا کشش ذهنی ندارم. امیدوارم حضور 
درویش در پرســپولیس با برد همراه باشــد. 
خوب بودن اســتقلال هم باعث شده تا این دو 
تیم پا به پای هم پیــش بروند؛ حال و روز دو 
تیم تازه مثل زمان ما شــده که این دو تیم یا 
اول بودند یا دوم. این دو تیم قوی باشند، تیم 
ملی ما قوی می شود. همین که شاگردان من 
مثل یحیی گل محمدی، افشین پیروانی، کریم 
باقری و حمید مطهــری، داوود فنایی در این 

تیم هستند، انگار من در پرسپولیس هستم.
وی در پایان درباره عملکرد صدری در دوره 
مدیریتش در پرسپولیس تصریح کرد: صدری 
هم در پرســپولیس زحمت کشید. من به نوبه 
خودم از او تشــکر مي کنم زیــرا در روزهای 
ســخت بخشی از مدیریت باشــگاه را برعهده 
داشت و برخی از بدهی های پرسپولیس مانند 
پول کالدرون را پرداخت کرد. او هم واقعا برای 

پرسپولیس زحمت کشید.

رئیس دپارتمان حقوقی فدراسیون فوتبال توضیح داد

هزینه های اقامت عزیزی خادم در سفر به لیتوانی

یک هشتم نهایی جام حذفی فوتبال

پرسپولیس بازهم ذوب آهن را شکست داد

پروین: کار درویش با حذف پرسپولیس از آسیا سخت تر شد

به گزارش گروه ورزشی مردم ســالاری، علیرضا دبیر 
رئیس فدراســیون کشــتی در کنفرانس خبری صبح روز 
)دوشــنبه(  که در محل فدراسیون برگزار شد گفت: ابتدا 
جا دارد که درگذشت حاج محمدرضا یزدانی خرم رئیس 
اسبق فدراسیون های کشــتی و والیبال و یکی از مدیران 
توانمند ورزش کشــور را خدمت جامعه بزرگ کشــتی و 

ورزش کشور تسلیت بگویم.
وی در ادامــه در مورد برگــزاری رقابت های قهرمانی 
کشور تصریح کرد: به واقع پس از چندین سال رقابت های 
قهرمانــی کشــور دوباره احیاء شــد و ما شــاهد حضور 
حداکثری قهرمانان و تمامی پتانسیل کشتی ایران در این 

مسابقات بودیم.
دبیر تصریح کــرد: در واقع چرخــه انتخابی تیم ملی 
باعث شد تا رقابت های قهرمانی کشور بعنوان مرحله اول 
آن، از بیشــترین اهمیت برخوردار باشد و کشتی گیران 
بدانند که اگر مي خواهند صاحب دوبنده تیم ملی شــوند 

باید از رقابت های قهرمانی کشور شروع کنند.
رئیس فدراســیون کشتی در مورد چرخه انتخابی تیم 
ملی افزود: البته با توجه به متفاوت بودن شــرایط کشتی 
آزاد و فرنگــی چرخه انتخابی ایــن دو نیز با هم متفاوت 
است اما در نهایت هیچ کس بدون رقابت و کشتی گرفتن 
صاحب دوبنده تیم ملی نخواهد شد و اگر کسی مي خواهد 
به دوبنده تیم ملی برسد باید شایستگی خود را نسبت به 

سایر رقبا به کادر فنی ثابت کند.
دبیر در مورد حواشی پیش آمده در رقابت های کشتی 
آزاد  قهرمانی کشــور در گرگان گفت: ابتــدا جا دارد از 
احمد بذری به خاطر خویشــتن داری اش تشکر کنم، اما 
هم بنده و هم مدیر تیم های ملی کشتی آزاد بر این عقیده 
بودیم که نباید حقی از کشتی گیری ضایع شود به همین 
خاطر فیلم این کشتی برای ۸ داور درجه یک بین المللی 
فرستاده شــد و اکثریت این نفرات نظر بر این داشتن که 
رأی صادره از ســوی داوران و ژوری مسابقه درست بوده 

است.
 دبیر در مورد مســائل پیش آمده و حواشــی درست 

شــده در مورد سفر ملی پوشان به آمریکا گفت: از همین 
جا اعلام مي کنم که ما با دعوت فدراسیون کشتی آمریکا 
برای یک مسابقه دوستانه به آن جا مي رویم و این دوستی 
بین تمامی کشــتی گیران دنیا وجود دارد و این ها نباید 

سیاسی شود.
وی در مورد بحث گرین کارت نیز اظهار داشــت: واقعا 
متأسفم برای کسانی که حتی در جعل کردن هم کارشان 
را بلــد نیســتند، همانطور در تصویری که انتشــار یافته 
مي بینید ســن بنده را بالای ۸۰ سال زده اند و جنسیت 
من را نیز زن زده اند، این یک کپی ناشــیانه از یک گرین 
کارت فرانســوی بوده، ضمن اینکــه گرین کارت تابعیت 

نیست و وفقط بعنوان ویزا محسوب مي شود.
دبیر تصریح کرد: پس از قهرمانی در المپیک ســیدنی 
اکثر ورزشــکاران گرین کارت آمریکا گرفتن و من هم آن 
زمان پیش خود گفتم که شــاید برای تحصیل به درد من 
بخورد اما پس از چند ســال، دیگر تمایلی به داشتن آن 

نداشتم و حدود ۷ سال است که انصراف داده ام.
وی ادامه داد: به همین دلیل با تیم ملی کشــتی آزاد 
برای دریافت ویزا راهی دوبی شــدم و حتی آن جا وقتی 
دیدم رفتار درســتی با تیم ملی کشــتی آزاد نمي شــود 
اعتراض خود را داشتم که چرا ما باید در صف قرار بگیریم 
و آن ها هم وقتی قاطعیت ما را دیدند، پیگیر کارها شدند.

رئیس فدراسیون کشتی اظهار داشت: جالب است که 
ســفارت آمریکا برای بنده ایمیل زده که شما چرا گرین 
کارت خود را پــس داده اید و برای ویزا اقدام کرده اید و 

مدارکش هم موجود است.
وی گفت: من همیشــه به کشتی گیران گفته ام وقتی 
لباس تیم ملی را مي پوشید و راهی خارج مي شوید بعنوان 
نماینده جمهوری اســلامی هستید و انتظار این است که 

طوری برخورد کنید که در شأن کشورتان باشد.
دبیــر تأکید کــرد: اگر بــه هریک از کشــتی گیران 
و همراهان تیــم ما ویزا و روادید ندهنــد تیم ما در این 
مســابقات شــرکت نخواهد کرد، اما ما حاضریم در ایران 
میزبان تیم آمریکا باشــیم و رفتار بسیار دوستانه ای نیز 

با آن ها خواهیم داشــت و پیش از این نیز وقتی تیم های 
آمریکا برای حضور در ایران مي آمدند ما در فرودگاه برای 

آن ها ویزا صادر مي کردیم.
وی گفت: بهرحال برگزاری دیدارهای دوستانه به نفع 
کشــتی گیران ما اســت چراکه اگر در اینجا ببازند بهتر 
از این اســت که در المپیک یا مســابقات جهانی مغلوب 

حریفان خود شوند.
رئیس فدراســیون کشتی خاطرنشان کرد: بالاخره این 
دیدار بسیار جذاب خواهد بود و علاقمندان بسیاری را در 
کشتی ایران و جهان به خود جذب خواهد کرد و ما حتما 

قصد شرکت داریم اما شرط همان بود که گفتم.
وی در مورد مشــکلات پیــش آمده بــا کمیته ملی 
المپیک گفت: ما چند ماه دیگر باید در بازی های آسیایی 
شــرکت کنیم اما بودجه ای که الان به درد ما مي خورد و 
باید کار را شــروع کنیم نمي دهند، ضمن اینکه هنوز هم 
معتقدم در انتخابات کمیسیون ورزشکاران کار مهندسی 
انجام شده و من در مورد انتخابات کمیته ملی المپیک در 

اسفندماه صحبت هایی را خواهم داشت چراکه قبلا خودم 
عضو کمیســیون ورزشــکاران بودم و بعنوان نایب رئیس 
کمیته ملی المپیک فعالیت کرده ام و به تمامی موضوعات 
تسلط کامل دارم و قطعا تعاملات ما پس از مشخص شدن 
رئیــس کمیته ملی المپیک بــرای برنامه ریزی به جهت 

حضور در بازی های آسیایی خواهد بود.
دبیر گفت: مــن در مجمع انتخابــات بعنوان نماینده 
کشــتی گیران، خانواده هایشــان و علاقمندان به کشتی 
که تعدادشــان در کشــور بیش از 2۰ میلیون نفر اســت 
انتخاب شــده ام و من وظیفه اســت که پیگیری بکنم و 
حق کشــتی را بگیرم. رئیس فدراســیون کشتی با تشکر 
از توجه اهالی رســانه و حمایت های همیشــگی آن ها از 
کشتی گفت: اکثر مدال های المپیک و بازی های آسیایی 
از کشتی است و همه ما به دنبال ما این هستیم که کشتی 
افتخارآفرین باشد چراکه مردم خوشحال مي شوند و بدانید 
 توانایی های کشــتی بســیار بالاتر از این ها است به شرط 

اینکه حمایت شویم.

علیرضا دبیر: اگر به یک نفر از تیم اعزامی ما ویزا ندهند قطعا به آمریکا نمي رویم


